
 

 

Schriftelijke vragen 

Datum:  12-03-2019 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp: Verkeersveiligheid bij de rotondes/zebrapad. 
Burgerraadslid mevrouw Hilda Rijnaard van de fractie PvdA heeft gevraagd of onderstaand 
schrijven als schriftelijke vraag kan worden behandeld. 

Aanleiding / toelichting (optioneel) 
 
Reacties op het stukje “Goed kijken en toch niets zien”” in De Brug van 30-1-2019. 
 
Vraag 1: 
Reagerend op  de reacties die wij hebben gekregen n.a.v. het stukje “Goed kijken en toch 
niets zien” in De Brug van 30-1-2019 vragen wij de gemeente wat zij kan doen en gaat doen 
om de zichtbaarheid bij rotondes aan te pakken om zo de verkeersveiligheid te verbeteren. 
 
 
Vraag 2: 
Er zijn klachten over het zebrapad in de bocht van de Burgemeester Jansenlaan en de 
Warmoezierstraat. De automobilisten die vanaf de Warmoezierstraat naar de Burgemeester 
Jansen laan rijden, zien de voetgangers op dat zebrapad veel te laat. Er ontstaan dan 
gevaarlijke situaties. Onze vraag is of de gemeente dit probleem op kan lossen? 
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Ondertekening fractie: 
Fractie: PvdA 
Naam:  Hilda Rijnaard 
 
Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.   
 
 
Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel zijn uiterlijk op 
maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar indien de vragen uiterlijk op de 
woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn ingediend bij de griffie.  
 
Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord. 


